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Angående ledamotsdagar i Regionala utvecklingsnämnden, RUN 

Nämnden tillsattes 2019 och har att greppa många och stora frågor som tillfördes f.d. 

landstinget i ock med att det regionala ansvaret övertogs från Länsstyrelsen i januari 2017. Att 

ha möjlighet skaffa information och utbilda sig som ledamot är centralt för kvaliteten på 

nämndens beslut. Under terminstid har nämnden ett möte per månad, det första varade i två 

timmar, inklusive den timme berörda tjänstemän gav information/utbildning till oss 

ledamöter, närvarande ersättare och råd. 

 

Jag menar att det behövs ytterligare tillfällen, än de vid sammanträdena, för oss ledamöter att 

skaffa information och fördjupa vår kunskap om regionala frågor. Till exempel genom 

studiebesök, egna som tillsammans i nämnden, deltagande i konferenser, dialoger med 

norrbottningar med mera. Som fritidspolitiker har jag i dagsläget endast möjlighet ta ledigt 

från arbetet och få eventuell resa-logi bekostad i samband med nämndens sammanträden.  

 

Min fråga är om arvoderade ledamotsdagar, liknande de regionsstyrelsens icke rådsledamöter 

och beredningarnas ledamöter har, planeras även för ledamöter i RUN? Så robusta, trovärdiga 

och Norrbottenförankrade beslut kan fattas av nämnden. 
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